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JERRY L. ZOHN,
was by me first duly sworn, hereinafter certified,

testified and said as follows:

EXAMINATION
BY MR. ALTO:
Q Morning, Mr. Zohn, my name is Sean Alto.
I'm an attorney. I represent the Estate of Allison

Roebke. Okay. We're here today to ask you a couple
of guestions. If at any time you don't understand
the guestions, will you please let us know?

A Yes.
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Q And could you also, please -- yeah, Jjust
make sure your answers are verbal. There's no key
on the court reporter's machine for a head shake or

head nod. Okay?

A Okay.

Q Okay. Have you ever given a deposition
before? |

A Yes. But I don't remember what for, and
it wasn't that -- it was probably about two or three

years ago.
Q Okay. Do you have any recollection of any

of the details about why you gave a deposition?

A No. I'm just trying to remember what it
was for.
Q Okay. If you don't understand one of my

questions or one of these other attorneys'’

gquestions, will you please let us know?

A Uh-huh. Yes, I will.
Q Thank you. If you need a break at any
time, just let us know. This isn't a marathon or

anything like that. If you need a break, we're

happy to take one. We just ask that you answer a
question before we take a break. Okay?
A Okay.

Q Great. Did you do anything to prepare for
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your deposition today?
A No.
Q Did you talk to anybody, say, hey, I'm

giving a deposition?

A No.

Q  Did you review any documents?

A No.

Q Okay. I understand you have been

diagnosed with Parkinson's disease; is that correct?

A Yes, it is.

Q Okay. When were you diagnosed?

A May 20th,'19 -- 2015.

Q 20157

A Yeah.

Q To the best of your knowledge, will that

affect your ability to tell the truth: today?

A No.

Q Do you have any other medical conditions
that, to your knowledge, will affect your ability to

tell the truth?

A Type 2 diabetes and blood pressure, I
guess.

Q Hypertenéion?

A Yeah.

Q Will either of those affect your ability
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to tell the truth tpday?

A No.

Q bkay. Have you been diagnosed with any
sort of memory loss disorder, like dementia or
Alzheimer's?

A No.

Q ‘Are you taking any medications for
Parkinson's, Type 2 diabetes, or hypertension that
would affect your ability to truthfully answer

gquestions today?

A Not that I know of.
Q Okay. Briefly could you just tell us
“about your educational background. I understand you

went to college?

A Yes.

Q Where did you go?

A University of Toledo.

Q Okay. Did you graduate?

A i got a degree in social work and a degree

in respiratory care.

Q Any education beyond that, formal
education? |

‘A No.

Q Okay. And just briefly, could you give a

synopsis of your work background?
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A I -- well, before I retired from the

University of Toledo, I worked at the medical center

there as a respiratory therapist. I did adult and

pediatric critical care.

Q How long did you work there?

A About 20 -- 20 years.

Q Okay. Did you ultimately retire?
A Yeah.

Q When did you retirev

A On July 15th of ;15.

Q 20157

A Yeah.

0 Thank you. Let's switch gears a

bit. Prior to July 2nd of 2020, okay, did

any experience with firearms?

little

you have

A When I was a kid, but nothing -- no.

Q Had you ever purchased a firearm prior to
July 2nd --

A No.

Q -- 20207

A No.

Q And you said a moment ago you had some
experience with firéarms as a —-- és a childv?

A Yeah. Just target shooting.

0 Okay. What kind of firearms?
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A I couldn't'tell you.

Q Okay. Do you remember if they were
pistols or long rifles?

A Long rifle.

Q Okay. To the best of your knowledge, when
was the last time prior to July 2nd of 2020 that you
held a firearm?

A Couldn't tell you that either. It's been
a long, long time.

Q When did you first meet Allison Roebke?

A Can't tell you the date, but it was at

Secor Park.

o) That's here in Toledo?

A Yeah.‘

Q Is it on Central Avenue?

A Right.

Q Could you tell us what you remember about

that first meeting at Secor Park.

A I remember that I was sitting in my car
reading, because that's the most that I could really
do without worrying about falling on my face, and
she -- I saw her get out of her car and kind of walk
toward‘me, and she iooked very’sad, very sad.

And, you know, I talked to her just for a

brief moment. And that's basically what I remember
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about the

Q

first meeting.

Okay. Do you remember telling the police

that she had a terrible worried upset look on her

face?

A

Q

A

Q

Yes.
And it looked like she was about to cry?
Yes.

Okay. Sorry. I didn't mean -- were you

going to say something?

A

Q

No.

Okay. Did you notice anything about her

mannerisms, how she was acting?

A Nothing unusual that I could tell.
o Okay. How long did that first interaction
last?
| A Five minutes or so.
Q My understanding is after that, you two
developed a sort of friendship; is that fair?
A Right.
Q Could you tell us about that friendship.
A There was nothing more than, you know,

I -- I felt bad for her, and I tried to help her out

as much as I could.

Q

A

What do you mean help her out?

Well, I mean, you know, we went for short
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rides and things like_that and stopped and got
things to eat, you know, very, very loose, social.

Q Did you ever talk to Allison about any
sort of mental health trouble she may have had in
the past?

A I know that she suffered from -- I knew
that she heard voices, and I tried to talk her
through that as much as possible. I tried to have
her talk to her psychiatrist, and with that, she --
and she said that she'd had -- and this is right
during the first of COVID, you know, and so nobody
was really doing anything, you know, hour -- hourly.
That's about it, you know.

Q Okay. Did she ever tell you what any --

the details about the voices she was hearing?

A She told me that they were from people
that -- that she had knew from someplace that she
had lived ocutside of -- outside of -- you know,

outside of with her parents.

Q Say it again. Sorry.
A Outside of with her parents.
Q Okay. Do you remember anything else about

the conversations you had with Allison Roebke about
her mental health struggles?

A No. Just that they were —-- I thought they
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were severe, you know.

0 Why did you -- why did you think that?

A Just because of the way she sounded, and,
I mean, most people that you talk to don't complain
about hearing voices.

Q Did she ever express to you any thoughts
of self harm?

A No.

Q Did she ever share with you any sort of

medical diagnosis she had received?

A I don't think so.

Q Related specifically to any.mental health
issues?

A Not =-- not really that now I can relate to
you.

Q Okay. You used to take her to her

doctors' appointments; is that right?
A Yeah, once in a while. I mean, she had
other doctors' appointments. I just -- I think I

took her to a couple at Cleveland Clinic -- not

‘Cleveland Clinic -- Toledo Clinic.

Q Do you remember what those appointments

were for?

A No.

Q Okay. Did she ever tell you any sort of
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medication she was taking?
A I don't believe so.
Q Did she tell you how long the voices that

she was hearing, how long she had been hearing

those?

A No. If she did, it was in passing and I
didn't -- I don't remember.

Q Okay.' Would you agree that even just upon

the first time you met her that you thought there

was something -- something going on with her mental
stability?
A She seemed to be fairly normal functioning

so I didn't think a whole lot of it. She didn't
really -- I mean, she fold me about depression. I
mean, not -- not in detail, but, you know.

Q She told you she had depression?

A She -- I don't know if she -- she --
excuse me. I don't know if she used that term or
not, but I could tell that she was.

0 And what did -- why did you believe she

was depressed?

A Just because she -- the way she acted.
Q And what was it about the way she acted?
A She acted depressed. I mean, I -- I've

got some experience with depression because my wife
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is c¢lin - clinicallyvdepressed or shg still is, I
guess. And I've got a child who is also, so, you
know, I —-- 1 could.see.

Q Could you tell us what you saw that made

you believe she was feeling depressed?

A Just what she said. I mean, you know, I
can't repeat anything, because I don't know. I
don't remember.

Q Underétood. Did you ever meet Allison --
either of Allison's parents?

A I met her mother briefly. I went to
Allison's house to pick her up, and her mother came
out and we met and talked for maybe 30 seconds or a

minute and never met her father.

Q Do you remember anything about that
conversation?

A No. Just very, you know, superficial.

Q Okay. So do you remember when it was

generally, even a month, when you first met Allison?

A You mean like in July or something like
that?

Q Well, so my understanding is you purchased
the firearm in July -- 6n July 2nd, 2020; is that
right?

A Could have been. I don't remember.
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Q Okay. If that -- if that's what the

police report says -—-

A Then I'11 --

Q -—- does that sound right to you?

A Yeah.

Q Okay. And I think you indicated that you

maybe met her several months before that?

A Oh, yeah. Yeah.

Q Does that sound right to you?

A Yeah.

Q Okay. So that would have been maybe in

the May 2020 time frame?
A Yeah.
Q Okay. You indicated, I think earlier,

that you used to go out to lunch together?

A A couple times.
Q Where would you go?

A Wherever we went. One time we went to a
place in Franklin Park.
Q Do you remember the name of the

restaurant?

A No. Probably isn't there any more
anyways.
Q Okay. What did you two talk about?.

A Just whatever.
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Q Can you tell me'anything -- anything you
remember about those conversations?

A I really -—- "I -- honestly, I don't. It's
been a while and, you know —--

Q You also went on some -- an overnight trip

at some point?

A One time.

0 Can you tell me what you remember about
that.

A She didn't want to go home. She wanted to
go further, you know, just for a longer ride. Let's
see, we went down to -- I'm thinking it was almost
Lima.

Q What was the purpose of that visit?

A No particular purpose.

Q Do vyou knowvwhy she didn't want to go
home?

A I don't know. She just didn't want to be
at home.

Q Do you recall going to a Comfort Inn?

A Probably that was what it was.

Q Okay. And you spent the night there; is

that right?
A Right.

Q Okay. And why did you spend the night
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versus coming home?

A Because she didn't want to go home.

Q  Okay. Can you tell me what you remember
from that evening?

A Not much. I mean, she just -- I remember
she cried a lot.

Q Did she tell you why she was crying?

A No. I mean, probably she was sad. I
don't know.

Q Was she acting depressed?

A She -- I -- I was -- I would assume that
since she was crying she wasn't real thrilled.

Q Do you remember her in the evening'while

she slept moaning or making noises in the middle of

the night?
A She -- no. She did cry.
Q Ckay.
A And, vyou know, I don't remember a whole

lot else.

Q Did you ask her why she was crying?
A It was obvious to me at the time that she
was crying because she was not happy. But, you

know, I don't think she wanted to be home.
Q Did you have an understanding why she was

not happy?
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A (Witness shook head.)

Q Is that a no-?

A Yeah, that's -- I'm sorry.

Q Sorry. I just want to make sure for the

court reporter.

A Yeah.

Q Did she ever tell you that the voices told
her that she was in trouble?

A I don't remember her saying that, no.

Q Okay. Any other visits or meetingsbwith
her that you remember any details at all about?

A Not really. Most.of them were, you know,
fairly casual.

Q Okay. At some point Allison asked you to
purchase a firearm for her; is that right?

A Yes. She said she was not allowed to
because she had been in a mental institution. And I
just thought that -- I mean, I -- I believed her,
but I just ~- I just figured that she was just.
talking about, you know, that she couldn't do it.
And she -- oh, she said she wanted to do it -- shoot
targets liké she used to do with her cousin. So she
never mentioﬁed anything about harming hérself or
anything like that.

Q Understood. What do you remember about
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Allison asking you to purchase her a firearm?

A i remember telling her, I said, well,
you're not going to do anything stupid with it, are
you. And she says, no. I was referring to
obviously harming herself or, you know, robbing a
bank or something like that. She said, no, I just
want to, you know, shoot targets'like I used to do
with my cousin. I said, okay.

Q And do you recall whether she asked you --
was that in person, over the telephone, via text

message, something else?

A I believe it was in person.

Q Ckay. Where were you?

A Probably in the car.

Q Okay. Where? Where were you in the car?

Where was the car at?

A I don't know exactly where the car was but
I was -- I was driving.
Q Okay. Was that -- for purposes of the

conversation, my understanding is the firearm was

purchased on July 2nd.

A (Witness nodded.)
Q Was the conversation you're describing on
July 2nd?

A It might have been before that or just
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before that.

Q Okay. So can you tell me about any time
you and Allison went to a gun store?
A It was that day we -- we bought it, and

then we went to another one somewhere down the --

down the road. We went up to -- oh, that place up
in --
0 Was it in Lambertville?
A Yeah, there was a place in Lambertville.
Q Did you go to a gun store in Lambertville

with Allison Roebke?

A Yeah.

Q Do you remember the name of the gun store?
A No.

Q Was it Todd's Guns?

A That, I can't tell you.

Q Don't remember. Okay. Did you go to a

gun store with Allison Roebke, any gun store, prior

to the day you purchased a firearm from ADCO?

A Yeah. But I'm not sure exactly how long
before. It was just, you know, within a few days
before.

0 Okay. Was that tﬁe store in Miéhigan?

A Yeah. What the heck's the name of it?

It's a big, big store up there.
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Q The Cabela's?

A Yeah.

Q The Cabela's up in Michigan?

A Uh-huh.

Q Is that right?

A Yes.

0 Okay. What do you remember about that
visit?

A Not a whole lot.

Q Okay. Did you and Allison go in together?

A Yeah.

0 Okay. Did you talk to Allison in the

store about which firearm she wanted you to
purchase?

A No, because she didn't see anything there
that she wanted. |

Q Okay. Did you look at any specific
firearms?

A I don't think so.

Q Okay. And do you remember anything else

about going into that Cabela's with Allison prior to

July 2nd?
A Huh—ﬁh.
Q No?
A No.
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Q Okay. Do you recall any details at all
about how Allison was acting in the -- in the

Cabela's?

A For Allison, she was acting just fine.

Q What do you mean "for Allison"?

A Well, I mean, she was —-- she wasn't
jumping up and down and she wasn't ecstatic. She,.

you know, wasn't real excited.

0 Was she acting in a similar way to the way
that you saw her your first meeting at Central -- at
Secor Park?

A No. She was more relaxed than that. .

Q Do you understand -- do you have any
ﬁnderstanding of why she was more relaxed in that
setting?

A Probably because we were more familiar

with each other,

Q Oh, you had -- you had built some sort of
relationship --

A Yeah.

Q -—- over that period of time?

A Yeah.

Q Yes?.

A Uh-huh. Yes.

0 Sorry. I just want to make sure --
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A It's okay.

Q -- we get a yes or a no. I don't mean to
be rude to keep reminding you.

A That's okay.

Q Did you or Allison try to purchase

anything from Cabela's?

A No.

Q Why not?

A Well, I wasn't there for anything, number
one. Number two, she didn't -- you know, she didn't

see anything she wanted and --

0 When was the first time you went to ADCO
Firearms? |

A When was the first time? I'm going to say
if we made the purchase on the 2nd of July, it was

probably the very end of June.

Q End of June 20207

A Yeah.

Q What do you remember from thét visit?

A Not a whole lot. We just went in there --

to ADCO, you're talking about?

Q I am.
A Went in there and she looked at a few guns
and that was about it. I had some questions just,

you know, standard questions about guns that I
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didn't understand or know, so that was —- you know,
there was nothing -- nothing really too revealing
about that conversation.

Q When you said you had some questions, who
were you asking those questions of?

A The gun guy.

Q And when you said "the gun guy," do you
remember who that was?

A No.

Q Was it -- and I'm going to represent to
you that the owner, as I understand it, at ADCO is
sitting across from me, Mr. Thompson. Was it the
gentleman sitting across the tabie from me?

A I don't believe so.

0 Okay. $So it was a different employee of
ADCO Firearms?

A Could have been.

Q Okay. How was Allison acting when she was
in ADCO at the end of June?

A Okay. I mean, as —-- as normal as she ever
acted.

Q Okay.‘ Similar to tﬁe way she was acting
at Cabela's?

A Yeah.

0 Did she look at any firearms? Did she
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handle any firearms when she was in there?
A Yeah, she did. She handled the one and

locoked at the one that she ended up bought --

buying.
Q Which one was that; do you remember?
A No. I know it was a revolver.
) A Ruger .22 revolver?
A Could havé been?
0 Okay.
A Yeah. That's --
Q Whatever —-- 1f the policé report

identifies it as a .22 revolver, does that sound
right to you?

A Yeah.

Q OCkay. Do you recall her asking any
questions of the employee as she handled the
firearm?

A No. I mean, she maybhave, but, you know,
they're in one ear and out the other.

Q Do you recall any of the questions that
you asked the employee?

A No.

Q I'm aséuming -- any éhance you remémber
the employee's name?

A No.
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Q Do you recall how many employees were in

the store that day?

A Just the one.

Q Just the one. A man or woman?

A Male.

Q Can you describe the person for me?

A Well, wasn't real tall.

Q Wasn't real tall?

A No. And he wasn't real short. So I guess
he --

Q Medium height?

A Yeah.

Q Okay.

A About that.

Q Okay. White man? Black man?

A White.

Q Something else?

White man, okay. Do you remember what

color hair they had?

A I think it was dark, but I'm not sure.
Q Okay. Any facial hair?

A I didn't pay any attention.

Q Did you'or Allison try to purchase

anything from ADCO during that first visit in June

of 20207
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A I don't think so, no.

o) And why not?

A I don't know that -- I don't know. I
didn't know at the time and I still don't know if

she had found what she wanted and, you know, Jjust

all -- you know, just nothing meant anything to me.

o) What do you mean?

A Well, nothing was pertinent to anything,
you know. I'm —— I don't know how else to explain
it.

0 Okay. Between that visit at the end of

June of 2020 and July 2nd when you purchased the
firearm -- firearm was purchased, did. you and
Allison talk about what type of gun she wanted?

A No, I don't think so. There might have
been some mention, although this could -- this --
this just could be coming out of my head that she
wanted something, you know, a little bit bigger.
And I don't remember how the discussion went;

although, I -- you know, I knew very little about

guns at that time. I still don't know a whole lot.

So —--

Q When you say "a little bit bigger," do you

mean bigger caliber?

A Bigger caliber.
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Q Okay.
A Yeah.
0] So let's talk about -- well, let's’ back

up. Between your visit to ADCO in June of 2020 and
July 2nd, did you visit any other gun stores

including ADCO during that time frame?

A Just the one -- well, other than Cabela's,
just there was one on -- it's just up in Michigan.

Q Also up in Michigan?

A Yeah.'

Q Okay.

A And I know there's ——- oh, and I remember a

guy there saying that he didn't have a whole lot in
stock because -- you know, I don't remember exactly
why. I guess I wasn't paying attention to that.

Q So I just want to make sure I understand I
have the timeline of events. You and Allison went
to a Cabela's in Michigan at some point before you

ever went to ADCO; is that right?

A No. We went to ADCO first.

0 Okay. ‘So you went to ADCO first in June
of 2020 --

A Uh-huh.

Q -- is that right?

A Yeah.
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Q And then after that, sométime before
July 2nd, you went to Cabela's?

A Right.

0 After that, did you go to any other gun
stores including ADCO before you purchased the gun
on July 2nd?

A No, Jjust that -- there was one up on -- I

want to say --

0 Another store in Michigan you said?

A Yeah.

Q Okay..

A It wasn't that far up. It was off of
Secor.

Q Secor is the name of a road?

A Uh-huh.

Q It's also the name of the park?

A Yeah. Was it Secor?

Q Okay. So let me try it again to make sure
I understand it. .The first gun store you and

Allison visited was ADCO in June of 20207

A Correct.

Q Towards the end of 20 -- of June?
A Yeah.

Q ' Then you went to Cabela's?

A Yeah.
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0 And then you went to a different gun
store?
A Different gun store was before Cabela's

after the first ADCO.
Q Okay. So ADCO was first. A different gun

store in Michigan that's not Cabela's?

A Right.

Q Then you went to Cabela's?

-\ Right.

Q And then you went to ADCO --
A Correct.

Q -- on July 2nd of --

A Yeah.

o . -- 2020?

Thank you. If you remember the name of
the other gun store that you went to, just -- any
time, Jjust let me.know. Okay?

A Okay. I will.
0 And it wasn't -- was that Todd's Guns in

Lambertville?
A (Witness shrugged.)
Q You're not sure.
Okay. Let's talk about July 2nd. Okay?
What do you remember from that day, from the

beginning of the day?
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A Just that we went there. _She -- she had
gotten some money‘from the bank to purchase the gun
with, because I didn't have any money, and I -- you
know, I didn't feel that I should be the one buying
the gun if she wanted it. And that's about it.

Q Okay. Did you remember a text message
that Allison sent you that morning or that afternoon

asking you about purchasing a firearm?

A I don't remember what -- not to say that
it --
Q Sure.
A -- didn't happen.
Q No, I understand. It's been a while.
MR. ALTO: We'll mark this as
Plaintiff's Exhibit 2. I'm going to hand
that -- it's a copy of the police report.
(Whereupon, Plaintiff's Exhibit 2 was
marked for identification.)
0] Feel free to take a look at the entire -—--
entirety, Mr. Zohn. I'm not trying to trick you.

My questions right now are going to focus on the
fourth page. There's a collection.—— it's what look
like téxt messages. Just let me kﬁow whenever
you're ready.

MR. BAHRET: Is the restroom that you
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use in this'hallway?

MR. ALTO: No, it's somewhere else.

MR. BAHRET: Oh.

MR. ALTO: You want to take a quick
break, Bob?

MR. BAHRET: I might have to in a
minute.

MR. ALTO: Why don't we just take a
break while he's reviewing that.

MR. BAHRET: Okay.

VIDEOGRAPHER: We're off record.

(Whereupbn, a recess was taken at
11:51 a.m. and resumed at 11:54 a.m.)

VIDEOGRAPHER: We're back on record
now.

BY MR. ALTO:

Q All right. Mr. Zohn, have you had a
chance to take a look at the document I handed you?

A Yes.

Q Okay. Did you see the text message
exchange that I believe came from your cell phone on
the fourth page? Right there in front of you there.

A Yeah. N

Q In the middle of the page down and then on

to the second -- next page. Do you recall that
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exchange?

A Not word for word, but I do understand. I
do remember.

Q Okay. So it appears that around 1:12 in
the afternoon on July 2nd, Allison asked you to
purchase a pistol for her; is that right?

A Correct.

Q Okay. And there's an exchange about --
back and forth about meeting. Do you ultimately
meet her?

A Yeah. Well -- well, the time -- I went to

the Secor Park every morning to read, and then she'd

show up.
0 Okay. And did she show up that day?
A Apparently.
Q Okay. Aﬁd do you recall going to the gun

store with Allison, to ADCO?

A Yeah.

Q Okay. Did you drive there together?

A Yeah.

Q Okay. Do you remember what time you and

Allison arrived at ADCO?
A No. It was early afternoon.
0 Sometime after the —-- that first set of

exchange messages from 1:12 to 1:46; 1s that right?
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A Yeah.
Q Okay. Do you recall where you parked when

you got there?

A At ADCO? In front of the store.
Q In front of the store.

A There's --

0 Okay.

(Request from reporter to repeat
testimony.)
A There's not a whole ldt of -- you know,
there's a larger lot on the side, but I think I

parked right in front of the store.

Q QOkay. Did you drive your car?
A (Witness nodded.)
0 Okay. When you got there, did you and

Allison spend any time in the car talking before you

went in?

A Not that I remember.

Q Okay. And did you walk in the store
together?

A Yeah, for all practical reas —-- purposes,
yeah.

Q A Okay. And tHen when you wélked in, who

else was in the store?

A Just Allison, myself, and the clerk.
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Q Clerk. And do you recall whether the

clerk or the person in the store was the person

sitting across from me? This way, not -- sorry to
point but --

A No.

Qv Okay. Did you ever coﬁe to learn the namé

of that person who was in the store that day?

A I might have known it then, but I don't
know 1t now.

Q Understood. Had you ever seen the person

in the store before?

A (Witness shook head.)

Q No?

A No.

Q Okay. So it was a different person than

you saw at the end of June; is that right?

A I don't -- could have been, but I don't
think so.

Q Okay. Can you tell me what you remember
when you and Allison walked into the store? What's
the first thing that happened?

A Normal greeting when you walk into any
sStore.

Q Okay.

A What can I do for you. I don't remember
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anything particular.
Q Okay. Did you -- did you say anything to

the person working at the desk?

A Other than hello, how are you, you know,
no.

Q Okay. Do you remember anything on the
walls in the store, any -- any pémphlets or signs or

anything like that?

A Just racks of guns and things.

Q Racks of guns. 'Okay. Did you see any
cameras on the -- anywhére in the store?

A Not that I noticed.

Q Okay. So you and Allison walk into the

store and you say hello to the person working; is-

that fair?

A Yeah.

Q Okay. Can you walk me through how it is
that the firearm was ultimately purchased. Who said
what?

A I really don't know other than, you know,
this is whatever it was and the caliber and -- you
know.

Q And who's talking? Is this you or 1is it

Allison?

A It's Allison.




10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

36

Q Okay. Allison 1is talking to the clerk?
A Yeah.
Q And what is she saying? Did she tell the

clerk what caliber firearm that she wanted?

A Not that I remember.

Q Okay. How did the person working in the
store know which firearm you and Allison were
interested in?

A I don't know. She might have -- I mean,
wasn't interested in any of them, and -- and she --
I think he got out that one or haybe a couple other
ones, and, you know, this is this, and he explained
what -- what he had and that was the end of it.

Q Who is primarily talking to the person in
the store; you or Allison?

A Allison.

Q And do you recall any of the details that
she provided to the person working in the store
about which firearm she was looking at, what
caliber, anything like that?

A No.

Q Okay. Did she simply point ét a gun and
say this iS'the one I waﬁt?

A Basically that's what it came down to,

yes.

I
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Q Going into the store, did you have any

idea what gun she wanted?

A No.

Q Did she ever tell you?

A No.

Q Is it fair to say that you found out which
gun she wanted when -- when it was purchased?

A Pretty much.

0 What were you doing while Allison was

talking to the peréon WOrking at the store?

A Probably looking in the case at other
guns. |

Q Okay. Did you stay in the store the
entire time during the transaction?

A Yes. |

Q Okay. Were you listening to the
interaction between the person working at the store
and Allison?

A No, not -- not really. I mean, I was
listen -- I was hearing -- hearing it, but I wasn't
really listening to it because I had no real
interest in it.

Q Okay. Do you récall whether the person
working in the store asked Allison any questions

about the firearm?
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A I don't recall.

Q So you go into the store. Allison points
at a firearm that she wants. What happens after
that?

A She -- I don't -- nothing that I can
recall.

) Okay. Well, at some point you fill out a

Form 4473; 1is that right?

A Yeah, whatever it was.

Q Okay. Do you recall any other interaction
between the person working at the store and Allison
or yourself before you received that form?

A No.

Q Okay. How did the person working in the
store come to give you the form if Allison's the one
pointing out the firearm?

A That, I can't remember off the top of my
head.

Q Okay. Do you recall whether the person
working the store asked you and Allison who was
purchasing the gun?

A I don't recall that.

0 D§>you recall whether he asked.who the gun
was for?

A I don't recall. I don't recall that
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either.

0 Do

you recall him asking what the intended

purpose for the firearm was?

A No.

0 Do

store asking

relationship
A No.
Q Do

store asking

A No.

Q Do

you recall the person working in the
you any questions about the

between you and Allison?

you remember the person working in the

you how you two knew each other?

you remember whether the person in the

store asked if you were related?

A No.
Q Excuse me. Prior to -- scratch that.
At any point when you were in

ADCO Firearms, did you hold the firearm that you

ultimately purchased?

A Yes.

Q Okay. At what point?

A I don't know.

Q Waé it after you filled out the paperwork?
A I don't know.

Q Was it when the gun had been paid for and

you were leaving the store?
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A

Q

No. It was before that.
Before that?
(Witness nodded.)

Okay. Do you recall at what point in the

process that was? Any of the details?

A

Q
any point

A

Q

A
it.

Q
entire --

A

Q

No.

Okay. Did Allison handle the firearm at
during the transaction?

Yes.

Okay. And who handed her the gunv?

I don't know if I did or if the clerk did

Okay. But the clerk was there for the
entirety of the transaction, fair?
Yes.

Okay. The clerk physically saw Allison

holding the firearm?

A

Q

Uh-huh.

Is that a yes?

(Witness nodded.)

Sorry. You need to say yes or no, sir.
Oh, sorry.

I apologize.

That's okay. Yes.

Thank you. When Allison was holding the
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gun, can you describe for me what she was doing with

it?
A No.
Q Did she open the cylinder?
A I don't remember.
Q Okay. Did she point at anything?
A No.

Q Okay. Do you recall about how long she
held the firearm? |

A A minute.

Q Okay. What were you doing during that
minute she was holding the firearm?

A Just looking in the case.

0 Okay. And while Allison was holding the

firearm, where was the clerk?

A Right there.

Q Watching?

A (Witness nodded.)

0 Is that a yes?

A Yes.

Q Thank you.b After Allison holds the gun

for approximately a minute, what does she do with
it?
A I don't know. Set it down back on the

counter.
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0 Okay. Then what happens?

A She -- I don't know. She says this -

this will be okay.

Q And who did she say that to?

A Probably the clerk.

Q Okay. And what's the response?

A Okay.

Q Then what happens?

A I don't know.

Q Okay. At some point after that exchange

did the clerk hand one of'you paperwork to fill out?

A Sometime after that, vyes.

0 Okay. And do you recall who he handed the

paperwork to?

A Probably to me.

Q Okay. And do you recall what he said when

he handed you the paperwork?

A No.

(Whereupon, Plaintiff's Exhibit 3 was

marked for identification.)

Q I'm going to hand you what I marked as
Plaintiff's -- you can set that to the side,
Mr. Zohn. Just on this side over here so you don't

walk away with it.

This is Plaintiff's Exhibit 3. Could you
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please take a look at that, Mr. Zohn, and let me

know once you're ready for me to ask you some

questions about it. You ready?
A Yeah, I think so.
Q Okay. Do you recall filling that document

out on July 2nd?

A I don't recall it correctly, but I'm sure
I did.

Q Okay. Does that look like your
handwriting there?

A Yeah.

Q Okay. So when the clerk -- does he pull
this form out of a folder somewhere, or do you
remember? |

A No.

Q Okay. Do you know why he handed it to you
and not to Allison?

A I don't remember them -- I don't -- I know

that I ended up with it.

Q Did Allison hand you that paperwork or the
clerk?

A I can't say.

Q Okay. Did you know what you were‘supposed

to do with that form when someone handed it to you?

A I suppose fill it out.
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0 Okay. Did you have any questions?
A It's all pretty straightforward.
Q Okay. Did the clerk give you any

information or give you any explanation or
instruction?

A I don't remember if he did.

Q Do you recall what the clerk said to you,
if anything, prior to handing you that document?

A No.

Q Did you need any sort of assistance to

fill out that paperwork?

A No.

Q Where was Allison while you filled it out?
A Probably within a couple feet.

Q Was she helping you as you filled it out?
A No. No.

Q Okay. Do you recall what the clerk was

doing as you filled ouf that form?

A No.

6] Okay. Now, I don't think it's a secret
that as it relates to Question 1la you lied on this
form; is that right? About who the actual buyer of
thé firearm was?-

A No.

o) You didn't lie?
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A No. I -- as far as I know, that's what --
Q Why did you mark yes in that box?
A I don't know. But I know that I was

arrested and, you know, found guilty of the straw
purp —-- purchase.

Q Understand. Were you truthful in the
remainder of the form?

A Yes.

Q What did you do with the form after you
filled it out?

A I must have handed it back to the clerk.

Q Okay. And what happened after you handed
it back to the clerk?

A I don't know.

Q Okay. Well, at some point someone gave

money to the clerk to pay for the gun?

A Yes.

Q Who gave money té the clerk?

A Allison.

Q How much money did she give him?

A I don't know, whatever it was.

Q Okay. I'm going to hand you what's marked

as Plaintiff's Exhibit 4.
(Whereupon, Plaintiff's Exhibit 4 was

marked for identification.)
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Q
A

Q

There you go.
Thank you.

Did you receive a copy of a receipt or

Allison receive a copy of a receipt after paying

the firearm?

A

Q

A

Q
purchased

A

Q

A

Q

also needed to purchase ammunition along with the

firearm?

A

A

Q

Probably.

Have you seen this before, Exhibit 47?
I don't know.

Okay. Do you recall whether Allison
anything else along with the firearm?
Just the box of ammunition.

Looks like two boxes of --

Yeah, two boxes.

Two 50-round boxes?

Right.

did

for

Do you recall who told the clerk that they

(Witness shook head.)
No?

No.

Sorry.

No.

I apologize. I just want to make sure we

get a clean record.
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A That's okay. My voice is soft because of

Parkinson's.

Q If you need a break at any point, Jjust let
us know. Okay?

A I'm fine.

Q Okay. So you fill out the form that we
looked at a second ago, Exhibit 3. How long after

you filled out that form is the transaction complete

and the clerk hands the gun over?

A It's a short time. Minutes.

0 Who did the clerk hand the gun to?

A- I don't remember.

Q Who did the clerk hand the ammunition to?
A Probably the same person.

Q Okay. But you're not -- you don't

remember who that was?

A No.

0 Okay. At the top»of the receipt there in
front of you, it said that payment was made via cagh
on July 2nd, 2020, at 7:36 p.m. Do you —-- is that

accurate?

A I don't know if the time is accurate.
0 Okay.
A I would -- I would have said more was —--

well, it was still light out. This 1s in the middle
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of July, so it could have been. Seemed to me it

wasn't quite that late.

Q Do you recall what time it was?
A No.
Q When Allison handed the clerk the cash,

the clerk say anything?

A No.

Q Did the clerk ask any questions?

A Not that I remember.

Q Did Allison have exact change? Did she

have $171.60 exactly, or did she hand some other
denomination over?

A I don't know.

Q Do you recall the clerk giving Allison
change back?

A No.

Q Okay. Who was holding the gun as you
walked out of the store?

A I don't know 1if I grabbed the bag or if --

if she did or what.

) Okay. As you left the store, what did you
do?

A Got in the car.

Q And you left?

A Yeah.
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Q Is that -

A Yes.

Q Okay. And where did you go?

A I don't remember.

Q Do you remember any other conversations

you had with Allison after July 2nd prior to her
passing?

A (Witness shook head.)

Q Is that a no? You're shaking your head
no, but I waht to make sure.

A I'm sorry. No, I do not.

Q Okay. Did you ever talk to Allison about

the gun after July 2nd when you left the store?

A I don't think I did.
Q Okay.
MR. ALTO: Let's take -- we can go
off.the record for just a moment. I'd

like to flip back through my notes and
I'll hand it over to you guys.

VIDEOGRAPHER: We're off record.

(Whereupon, a discussion was held off

the record.)
VIDEOGRAPHER: We're back on now.
BY MR. ALTO:

Q Mr. Zohn, could you please take out
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Exhibit 2 real quick_and go to the_last page. It
looks like this is a separate set of text messages
between you and Allison; is that fair?

A It looks like a continuation of the first.

Q Right. My question is it looks like the
first set's from 1:12 p.m. to 1:46, and this other
set i1s from 5:39 to 6:00. Do you see that?

A Yeah.

Q During the time this second period of

conversations is happening where she says thanks for

helping me, had you -- had the firearm already been
purchased?
A I believe so.

MR. ALTO: Okay. Those are all the
questions I have for you, Mr. Zohn. I
appreciate it. These other lawyers may
have some questions for you as well.

MR. BAHRET: Mr. Zohn, my name's Bob
Bahret. I'm an attorney and I represent
ADCO Firearms and Steve Thompson, the

owner.

EXAMINATION
BY MR. BAHRET:

Q You and I have never met, have we?
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A No, I don't think so.
Q And we've never spoken by telephone or

anything, have we?

A Huh-uh.

0 That's a no?

A No.

Q Did your relationship with Allison Roebke

amount to anything more than a friend?

A Huh-uh.

o) That's a no?

A No.

0 When you stayed in the hotel all night,

did you stay in one room or two?

A One.

0 Did you stay in one bed or two?

A Two.

Q Okay. But you never hadbany kind of a

sexual relationship with her?

A None at all.

Q She had asked you to purchase a gun
because she thought she was unable to purchase a
gun; is that right?

A Correct.

Q So the whole idea was to go to a gun store

and act like you were the purchaser?
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A ' That's what I assume, but I don't know.
She never said that.

Q Okay. Well, that was what -- the
assumption you were operating under, right?

A Correct.

Q So you wanted the store clerk to think you
were purchasing this gun, correct?

A No, not necessarily. It's when -- no.

0 Okay. Well, why do you think Allison
asked you to do 1it?

A I think that Allison asked me to do it
because she knew that she was not allowed to

purchase a gun.

0 She thought she was unable to purchase a
gun?

A That's what I was -- tﬁat was what --

Q Okay.

A ;— she indicated to me.

0 Did she ever tell you anything like she

was involuntarily committed to a mental institution?
Did you ever get into any of those details?

A No.

Q And these questions on Exhibit 3 on thié
form for the purchase of the gun, do you have any

information that Allison, if she were answering
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truthfully, would havevgiven any different answers
than you gave?

A That, I don't know.

Q Okay. ©On this form, you very clearly did
say you were purchasing this gun for you, correct?

A Yes. .

Q Okay. And you wanted the person you were
talking to at the store to believe that, correct?

A I suppose.

Q Okay. Counsel asked you a series of
gquestions about what the clerk asked, and you were
saying no. bo you know that he didn't ask those
gquestions or you just don't remember what questions
he asked?

A Mostly I don't remember.

Q Okay. The clerk -- whether you remember
the content of what was said,‘the clerk did ask some
questiohs of you, right?

A That, I couldn't tell you.

Q All right. How long do you think you were
in the store on either of the occasions that you
were in ADCO?

A . 20 minutes.

) On each time?

A Maybe till a half an hour.
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0 Okay. And during that time( some_talk was
happening, correct?

A Quite possibly.

0 I mean, you didn't have access toc grab the
guns youréelf? You had to point to one and say hand
me that one or something to that effect, right?

A Right.

Q And how many guns did you actually ask the
clerk to bring out and show you?

A I didn't really have a -- I don't have an

answer to that.

Q Do you know 1f it was more than one?
A Might have been two.
Q Okay. And are you sure that you didn't

hand the cash to the clerk?

A I don't believe I did.

Q Okay. Are you  sure?

A Am I sure? If it were yesterday, I could
be sure. Today, I can't.

0 Okay. Well, I'm just curious, if the

whole idea was for you to pretend you're buying the
gun for you, why would‘you let Allison hand the
money to the clerk? Why wouldn't --

A Because she had the money to begin with.

@) And she didn't hand it to you?
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A I don't think 50.

Q And you never had any conversation with
Allison about what she wanted to do with the gun
other than target shoot, correct?

A Correct.

Q She never said she was going to hurt

herself or hurt anybody else?

A No. Because I would not have -- you know,
wouldn't have gone it -- gone along with it at all.
Q You wouldn't --

(Request from reporter to repeat
testimony.)

A I would not_have gone along with it at
all.

Q I mean, 1if you thought she was going to
hurt herself, you wouldn't have been part of that?

A No.

Q Okay. You believed her when she told you
that she wanted to target shoot?

A Yes.

Q And you believed her when she told you
that earlier in life she had done target shooting?

A " Yes.

0 Did you ever talk to Allison's mother

about Allison's state of mental health?
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A

Q

father?

A

Q

No.

And I think you said you never met her

Right.

And you never talked with him by telephone

or any other method, correct?

A

Q

about the

A

Q

No.

All right. So he never told you anything
state of her mental health either?
Correct.

After her death, did you have any

interaction or conversation with Allison's parents

at all?
A

Q

after you

A

Q

Q

A

Not until my court -- court appearance.
All right. And your court appearance was
were charged?

Oh, vyeah. Yeah.

And what happened at the court appearance?
I was found guilty of the straw purchaée.
Was there a trial?

Kind of, yeah.

There was?

Put it this way: I was in a —-- in the

courthouse and the judge was there and the whole

business and the attorneys.
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0 Did you plead guilty?

A I must have.

Q Okay. So there was no trial?

A No.

Q And did you have an attorney?

A Yes.

Q Who was your attorney?

A I can't remember her name. I can't think

of it right offhand.

Q Did you ever tell your attorney or the
judge that Allison supposedly is the one that paid
the clerk for the gun?

A I don't know.

Q That would have been pretty important for
a criminal defense, would it not?

A Yeah. But there was no defense to be
mounted.

({Request from reporter to repeat

testimony.)
A Mounted.
Q Okay. And why would there be no defense

if she purchased the gun?
A That's not mine to determine.
Q How was it not your decision?

A No, I didn't say it was not my decision.
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I don't know. You just ——‘I'm starting to get
confused.

Q I mean, you pled guilty to a charge saying
that you claimed to be the purchaser of a gun --

A Yes.

0 -- when, in fact, you were not the
purchaser, correct?

A Correct.

Q And so would you have pled guilty to that
charge if Allison was the one that was interacting
with the clerk and handing him the money and
handling the gun in the store?

MR. ALTO: Objection. Speculation.

Go ahead.
0 He objected for the record, but you can
answer.
A Well, state it again so I can understand

what you're talking about.

Q Would you have pled guilty to the charge
if it was really Allison interacting with the clerk
and Allison handling the gun in the store and
Allison handing the money to the clerk?

MR. ALTO: ASame-objectioﬁ.
THE WITNESS: All right. You

objected.
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MR. ALTO: Ifm -—

0) It's for the record. You can go ahead and
answer.

MR. ALTO: I am not instructinéxyou
not to answer. Go ahead.

A Okay. Guys are confusing me.

MR. ALTO: We're lawyers. Sorry.
THE WITNESS: I -- I know.

A I mean, I signed the thing. You know, I
did something wrong; and I paid for it.

Q All right. Have you ever époken with the
attorneys for the Estate of Allison Roebke other
than right here in this room today?

A No. Huh-uh.

Q Okay. And when you interacted with
Allison's parents at your court hearing, what did

you talk about?

A There was really no conversational
interaction.

Q. You just saw them?

A Saw them, and I don't remember if I said I

was sorry that she shot herself.
Q You just don't remember the content of any
interaction at all?

A No. Because it very -- it was minimal for
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one thing.

Q Okay. But you're sure you were not the
one that handed the cash to the clerk, or you think
you're not fhe one that handed the cash to the
clerk?

A I'm —— I think I'm not the one that handed
the cash to the clerk.

Q Okay. If you were trying to give the
clerk the impression that you were purchasing this
gun for you, wouldn't it make sense that you woﬁld
have been the one handing the cash to the clerk?

A Yeah, that would have made sense. But it

also made sense to me at the time that, you know,

she had the cash; he -- he wanted the cash; so, you
know, he gave it -- she gave it to him.

Q And not to you?

A Not to me.

Q All right.

MR. BAHRET: Do you have anything you
want to ask?
EXAMINATION
BY MR. JOHNSON:
Q Hey, Jerry. I'm Lee Johnson. How are you

feeling?
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A Just tired.

Q Ckay. "How old are you today?

A 73.

o} Okay. 1Is your wife still alive?

A I'm divorced, but she's still alive.

Q Okay. Around about July of 2020, were you

divorced or still living with your wife?

A Still -- well, I was not living with her,
but we weren't divorced.

Q Okay. Let's go back a little bit farﬁher.

If you're 73, where did you go to high school?

A Start.

Q What year did you graduate?

A '67.

0 That was the first graduating class of

Start, wasn't it?

A '66 was.

Q So you -—--

A First four-year.

Q  Okay. All right. So you got a good --.

good memory going back to high school, right?

A Yeah.
Q All right. You seem like a pretty sharp
guy. Is anything botherihg you to continue? You

need a break or is everything good with you right
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now?
A No, I'm fine.
Q Ckay. All right. So who filed for

divorce; you or your wife?

A I did.
Q Okay. For what reason?
A She couldn't -- I couldn't take her

treating me like a child just because I had the

Parkinson's.

Q Okay. What was your plan?
A Well, my plan was to move out, get my own
place, and get -- get -- get on with things.

Q Okay. And you -- and you did that
sometime in the calendar year 2020, correcf?

A Yes.

Q When did you mbve out from the house that

you used to share with your wife?

A It was before all this came up.

0 But not too much before, right?

A No. Huh-uh.

Q How many -- how many months or weeks

before you met Allison?
A Two months.
Q Okay. That's how I understand it as well.

So one of the reasons that you filed for divorce,
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aqd this is a qqestion, was, in'your own words, to
get on with your own life, and that included meeting
other people, correct?

A Correct.

Q And some of those other people might have
been women, correct?

A Yeah. Probably 50 percent of them.

0 And describe Allison. Tell -- tell me

what she looked like.

A Dark hair, black hair, I think. Well --=
well kept.

Q Young? 01d?

A She was in her mid 30s.

Q And you would have been in your early 70s

at that time, correct?

A Yeah.
Q Would it be a true statement to say
that -- that you at that time, May -- May, June,

July of 2020 were looking to maybe meet younger

females?

A No.
Q Okay.
A I mean, you can assume that, but maybe I

would assume it, too, but, you know, that's not the

idea or anything.
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Q Did you enjoy the company of Allisqn?

A I enjoyed it because of the fact that she
was —-- she was bright and she was troubled.

Q Okay. How was she bright?

A Smart. Smart girl.

Q QOkay. Do you feel that you were

manipulated in any way by Allison?

A Do I? Now I would say yes.
Q Tell me how.
A Just because, you know, I -- I had asked

her about was she going to hurt herself or anything,
and she told me no.

0 So ultimately you're getting to what I'm
going to put a finer point on, but let's just talk
about your interactions with Allison because it's
important to this proceeding.

Allison ultimately asked you to do
something for her as it pertains to this case,

correct?

A Uh-huh.

Q Yes?

A Yes.

Q She aéked you on her behalf to bu§ her a

firearm, correct?

A Correct.
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0 And these fine attorneys have -- haye
walked you through that process. You went first to
ADCO sometime in June, correct?

A (Witness nodded.)

0 And at any time when you went into ADCO
the first time, did you, Jerry, say to any clerk or
employee of ADCO, I'm in here to purchase a gun for
my friend that just happens to be a girl, her name
is Allison?

A No, I don't think I've ever said that.

Q At any time ever did you ever say either
implicitly or explicitly( that means either 1like
wink-nod or nudge-nudge, hey, this really isn't for
me, I really don't want to be here but I'm going to
do this anyway? Did you ever say that to anybocdy at
ADCO or specifically Steve Thompson?

A No.

Q Did you ever give any indication that
anyone other than you was anything other than the

purchaser of that .22 Ruger Wrangler?

A I don't think I did.

Q Okay. Why not?

A Becausé the question-never came up;

Q Well, actually it did come'up, and you've

got it right there in that form. If you take a look
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at Plaintiff's Exhibit 3, I believe it is. Can you

take a look at that for me, sir?

A I got it right here.

Q I'm just going to read you a question
because you seem like you're sharp. I just want to
make sure that there's no confusion. The very first
question -- well, let's start at the top where it
says transferee. Do you know what a transferee
means?

A Uh-huh.

Q Yes?

A Yes.

Q Also means a buyer, correct?

a Right.

0 It's got-your name in there, right? Zohn,

Zz-0-H-N, correct?

A Correct.

0 Middle.name Jerry, J-E-R-R-Y?

A That's the first name.

Q Middle name Lawrence --—

A Right.

Q -—- correct?

A Yeah.

0) And then what do you have for the address

because I can't quite read it?
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both?

with your

A

Q

you there?

A

Q

A
Q
in Berkey

A

2252 Applet -- Applewood Drive.

Now, who lived there, you or your wife or

Both.

So that was the address that you shared
wife, correct?

Correct.

And how long did you live at Appleton?
How long did I reside there or --

Yes, sir.

Is that -- okay.

Yeah.

I would say a year.

One year?

(Witness nodded.)

With -- with your wife or that was just

Just my -- or with my wife.

Okay. Where did you live before Appleton?
5935 Berkey Southern Road, Berkéy, OChio.
How long did you live there in Berkey?

42 vyears.

Okay. So you had recéntly sold your place
and moved to Appleton; is --

Correct.
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-—- that correct?

Was that in contemplation of divorce or

you just wanted to move into the city or --

divorce?

the form,

A

Q

A

Q

A

Q

We wanted to move into the city --
Okay.
-- and out of a two-story house.

At that time, were you contemplating

No.
All right. So when you listed Appleton on

Plaintiff's Exhibit 3, was that accurate

or not accurate? Were you --

your

A

A

Q

Yes.

You were living there at the time?
Right.

Okay. That zip code is what? 436157
Yes.

All right. You listed your height and

weight, correct?

A

Q

(Witness nodded.)
Yes?

Yes.

Are you 5 foot, 67
I was.

Okay. You don't weigh 200 any more, do
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you-?
A No. I lost like 40 pounds.
Q You look like you're much thinner.
A Thank you.
0 And then you listed your —-- your sex as

being a male --

A Correct.

Q -—- and your date of birth, correct?

A Correct.

Q And then it asked vyou to list your race,

and you listed it as white, correct?

A Correct.

Q Now, do you see the very first question?
It's num —-- it's Question Number 1lla.

A Uh-huh.

Q Yes?

A Yes.

0 And it séys -— tell me if I read this
wrong —-- are you the actual transferee/buyer of the
firearm listed on this form. Correct?

A Yes.

Q And you checked unequivocally yes,

correct?
A Correct.

Q So tell me what your mental thought
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process was at that time when you answered,that
guestion?

A I'd answered it that way because I -- 1
was doing this for Ailison because she wanted -- she
ultimately wanted the gun.

Q So when you answered that, you knew you

were being deceptive, correct?

A Correct.

Q You knew you were lying, correct?

A Correct.

Q Did you tell that to anyone other than the

thoughts in your head? Did you tell it to the

clerk?
A No.
Q Did you give the clerk any indication that

you were lying on that form?
A No.
Q Do you —-- can you articulate anything to

me that would have tipped the clerk off that you

were being untruthful?

A No.

Q Attorney RBahret asked you a couple of
questions, and you said at one point, quote, 1 paid
for it. Did you get confused, or do you think that

it's possible that you paid for it, meaning the gun?
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A I don't remember saying that I paid for
it.

Q Okay. So you think you might have
misspoke?

A I could have.

Q All right. So let me -- let me just ask
you. Is it possible that you paid for the.gun?

A No, not out of my own funds. I —--

Q ‘I didn't ask where the money came from.
asked if it was possible that from your hand went
either cash or a credit card to the clerk?

A Is it possible? Yeah, it's possible, but
I don't think it happened that way.

Q Okay. Do you have a recollection of how
it did happen?

A No, I don't.

Q How many times have you been arrested in
your life?

A Just that once.

Q Okay. The once where -- where you were

charged with a straw purchase?

A Correct.
0 How did you learn that Allison had died?
A When I was at the park and the detective

from Sylvania came up and he asked me to come to

I




10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

72

their office, and I did, and he told me.

Q Do you remember the detective's name?

A No.

Q Was it Jake Albright?

A Could have been.

Q How many times have you ever been asked to

go to a police station and_answer'questions before
that date in time?

A That was the only time.

Q Okay. So it should be pretty memorable in

your head, right?

A Yeah. But I don't remember those litﬁle
things.

Q You don't remember what?

A Those little things like -- I mean, it's

not little, but I don't remember that.

Q When -- when the detective asked you to go
down and answer gquestions, you had not been arrested
yet, correct?

A No.

Q So did you know -- did you feel frightened
or anxiety about why you were going down there?

A Yes.

0 Did you know what it was about, that you

were going to talk about Allison?
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A No. But I had some inkling.

Q And then -- then an interview started,
right, where fhe detective started to interview you,
correct? |

A Correct.

Q And he -- he asked you if you knew Allison
Roebke, correct?

A Uh-huh.

Q And you told him similar things to what
you've said in this deposition today, correct?

A Correct.

o) Was that interview the first time that you

learned that Allison Roebke was dead?

A Yes.
0 Did you -- did you learn how she died?
A Well, yes. Especially after I --

especially after I saw the pictures.
Q Okay. So he showed you post-mortem,

meaning post-death, photographs?

- A Uh-huh.
0 Yes?
A Yes.
0 . Okay. And did you come td learn that iﬁ

was at the hands of the small caliber handgun that

you had purchased?
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A .I don't remember learning that, but I
would assume that that was the case.

Q Okay. The detective asked you during that
interview if you purchasedba gun and if you gave it

to Allison; is that true?

A I don't remember him asking me that.

0 What do you remember him asking you about
the gun --

A I don't —--

Q -— and the transfer to Allison?

A I don't remember.

0 Okay.

.A To --

Q But it is correct that you purchased a .22

caliber gun from ADCO, correct?

A (Witness nodded.)

Q Yes?

A Yes.

o) And at some point, you gave it to Allison,

correct?

a I don't know if I gave it to her or ehe
took 1t out of the store herself.

Q Okay. Let —-—- let -- let's‘talk about what
you might remember and what you might have told the

detective. At some point the detective asked you 1is
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it true that you purchased a .22 caliber handgun
from ADCO Firearms. He asked you that, correct?
| A I don't remember him asking me that
particularly.

0 Okavy. Then did he state it to the fact;
as a matter of fact, you purchased a .22 caliber
from ADCO?

A Yeah, there was no argument about that.

0 Okay. And then he said, why did you give
her the gun or something to that effect; did that
type of question happen during the interview
process?

A I don't remember that.

Q Okay. Do you remember replying something
to the effect of it might have been one of the

biggest regrets and mistakes of your life?

A Probably.

Q Okay. Why would you say that?

A Because I would never have allowed anybody
under my -- I would never allowed her to -- to have
anything to do with the buying of the gun -- gun to

hurt herself.
0 Because you're a trained social worker,
correct?

A Well, I'm more of a trained respiratory
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therapist._

Q Okay. Allison Roebke never told you that
she intended to do harm to herself, correct?

A No, she never did that.

Q Allison Roebke —-- Roebke told you that she
used to shoot targets, correct?

A Corfect.

Q During the discussion or the purchase of
that .22 caliber handgun, did you ever talk about
that might be an appropriate small caliber gun to do

target shooting?

A I don't know. I don't think that ever
came up.
Q Attorney Alto showed you some text

messages where she was talking about a larger
caliber. What did that mean to yéu?

A The only thing that she -- that it could
have meant i1s she was talking about a .38 or

something like that.

Q Okay.
(Request from reporter to repeat
testimony.)
A A .38.
Q Okay. .38 meaning larger than a .22,

correct?
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A I'm assuming that, because the .22 is --
.22 is smaller than a .30 -- .38.
Q That's right. So what -did you say in

response to that?
A You know, I don't remember.
Q Okay. Did you ever have any discussions

with Allison about going target shooting?

A No-.
0 Okay. During that interview with the
detective -- and if you don't remember, you don't

remember, but I'd like you to think as hard as --
hard as you can -- the question came up of when and
why did you give that gun'to Allison. What do you
believe thét you stated?

A I don't remember the question coming up.

Q | Okay. At what point did you learn that
you were going to be arrested?

A When the ATF people and about four other
black SUVs pulled up, got out of their -- their cars
with their guns pointed at me. That's kind of --
kind of -- I assumed that that was going to happen.

Q Did that happen after the interview with
the detective that you cén't recall?

A Oh, yeah. Yeah. Yeah.

Q How long after that?
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A Cquple weeks.

Q Okay. Attorney Bahret asked you 1f you
mounted any type of defense, and you said there was
no defense. Is that still what you stand by?

A Well, you know, I don't know what kind of
defense -- I mean, like I didn't deny that I did

sign for that gun, and so I didn't think that there

1 was any defense to be mounted.

0 Okay. I started the questioning wifh do
you feel that you were manipulated by Ailison, and
you said kind of.

A Uh~huh.

o) Now that we've talked about it a little
bit, can ydu articulate why you feel you were
manipulated by her now?

A Yeah. Because she said that she wanted to
use it for target practice -- practice. And whether

or not she did want to do that, obviously she didn't

do that, so, you know, I -- I feel that that was a
manipulation.
Q Did you ever feel that Allison was

suicidal?
A No.
Q Did she ever give you any indication to

believe that she would ever use the firearm that you
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purchased frqm ADCO or any other firearm'to do harm
to hetself?
A No.
MR. JOHNSON: Thank you, Jerry. I
don't have anything further.

EXAMINATION

‘BY MR. ALTO:

Q Mr. Zohn, Mr. Johnson asked you some
questions about a police interview that you gave.

He didn't show you a copy of that, did he?

A No.

Q You haven't seen 1t?

A Huh-uh.

Q Have you ever seen it?

A I don't think so.

Q Okay. And then he quoted some things
that -- that you maybe said during that interview;

do you recall that?

A I remember him saying that, yeah.
0 Okay. In the police report you've got in
front of you, in number -- in Exhibit Number 2, the

detective wrote, Jerry stated that he didn't have
any money so Allison paid for the gun. Did you tell

the detective that?
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A I didn't have money to buy the gun, and I
wasn't -- I wouldn't have 1f --
Q "And you told him that Allison paid for the

gun; is that right?
A Correct.
MR. ALTO: Okay. I don't have any

further questions.

EXAMINATION
BY MR. BAHRET:
Q - Mr. Zohn, I'm confused about one small
point. You —-- you were already separated‘from your

wife living at a separate location by the time you

met Allison?

A Uh-huh.

Q That's a yes?

A Yes.

Q And were you at the --

A 2252.

Q You were at that address and your wife was

staylng somewhere else?

A No. She was staying there. i was staying
with a friend.

Q So you were with a friend, not with your

wife --




10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24

25

81

A Correct.

Q —-— when you met Allison?

A Correct.

Q So this address that is on this form that

was given to ADCO, that was your wife's address and
was not your address?
A It was not -- excuse me. It was not -- it

was not where I was staying.

Q Okay.
A It was my official address.
Q If you wanted to have a conversation with

Allison since you weren't in the same house as your
wife any more, you could have taken her to where you

were actually staying, right?

A Yeah. But I never took her there. It was
always out —-- over the phone.

Q Cr in person?

A Correct.

Q But you wouldn't have any need to go to a

hotel in Lima?

A No.

Q So.why didn't you take her there instead
of going to a hotel in Limaé

A Because she wanted to go for a ride.

Q Who paid for the hotel?
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I think we split it.

MR.s BAHRET: I have nothing further.

MR. JOHNSON: Nothing.

MR. AﬁTO: I don't have anything
else. Thank you very much, Mr. Zohn.

(Whereupon, this discussion was held
off the video.)

MR. BAHRET: Mr. Zohn, I don't
represent you, so I can't tell you what to
do, but yoﬁ have the right to read this

when it's typed up, and you can attach

"what's called an errata sheet. You can

make corrections and then sign it, or you
canvwaive all that. What's your pleasure?

THE‘WITNESS: Well, I don't see -- 1
don't -- I can't think of anything I can
dispute.

MR. BAHRET: You haven't read it yet.

MR. ALTO: You have -- is it 30 days
to read? If you choose, like Mr. Bahret
mentioned, you have 30 days to read it and
confirm it's accurate or make aﬁy changes
that.you deem apprbpriate.

THE WITNESS: Okay.

MR. ALTO: We can't tell you what to
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do. It's your decision.

MR. BAHRET: You just need to tell
her.

MR. ALTO: You either tell her you're
going to read the transcript or you're
going to waive.

THE WITNESS: I'll read it. Just out
of nothing else, out of curiosity.

MR. BAHRET: Very good.

(Whereupon, the deposition was

concluded at 12:52 p.m.)

JERRY L. ZOHN
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C-E-R-T-I-F-I-C-A-T-E

I, Teresa Genovese Mauro, a Notary Public in
and for the State of Ohio, duly commissioned and
qualified, do hereby certify that the within-named
Witness, JERRY L. ZOHN, was by me first duly sworn
to tell the truth, the whole truth and nothing but
the truth in the cause aforesaid; that the testimony
then given by him was by me reduced to stenotype in
the presence of said Witness, afterwards transcribed
upon a computer; that the foregoing is a true and
correct transcription of the testimony so given by
him as aforesaid.

I do further certify‘that this deposition was
taken at the time and place in the foregoing caption
specified and was completed without adjournment.

I do further certify that I am not a relative,
employee of or attorney for any of the parties in
the above-captioned action; I am not a relative or
employee of an attorney of any of the parties in the
above-captioned action; I am not financially
interested in the action; I am not, nor is the court
reporting firm with which I am affiliated, under a
contract as defined in Civil Rule 28 (D).

IN WITNESS WHEREOF, I have hereunto set my hand
and affixed my seal of office at Toledo, Ohio, on
this 9th day of January, 2023.

Tweea f. Placns
. . TERESA GENOVESE MAURO
My Commission expires Notary Public

June 8, 2023. in and for the State of Ohio
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Roebke and lerry Zohn m  the store together onat Ieast 2 occasions 'Steve stated that he remembered Allison and Jerry
because'there seemed to bea “strange dynamic” between them Steve further stated however, that there were.no
indications that they were attempting to make a "Straw Purchase” of 3 ﬁrearm Steve advised that Jerry purchased a.22
caliber revolver and 2 Goxes of ammuinition.

Steve stated that he has securltv cameras in the store, but the footage from the dav that Jerry purchased the gunis no
longer. avau able,

On July 30, 2020 infarmation was received that Jeriy might be at Secor Metropark. -1 went to the park and found Jerry
sitting in his car reading. I approached Jetry, told him who | was and requested that he follow me to the Police department

to discuss a case that 1 was waorking on. Jerry agreed to do so and followed me back ta the statlon

Upon our arrival at the Police department, Jerry was placed in an interview room that is video and audio recorded. The

| following interview was recorded onto a DVD and bocked into the Property Room.

Jerry was advised that the door to the interview room was unlocked, that he was not under arrest and that he was free to
leave at any time. Jerry was read his Miranda Rights and signed a Waiver of Rights form.

Jerry statéd that-he met Allison at the park (Secor Metropark). Allison approached Jerry, who was smmg in his car, and told
hifm that she liked his car. lerry further stated that Allison had a very "terﬂble, worried, upset about ready to cry look on
her face.” lerry asked Allison what was wrong and she rephed “nothing.” Jerry then stated that he started to tatk to her
because he has a background in Social Work and some Psychiology. ' A

Jerry skipped ahead ini his story to 3 "couple days later” and said that he saw Allison at the park again. Jerry agaln asked
Allison if she was okay, but she was lnltially reluctant to talk about what was going on. Allison then toid Serry that she
“hedrs voices and a whole bunch of other stuff.” Jarry then stated that he thought to himself, “this girl’s not 100% right.”
Jerry advised that he decided to try to help her out by listening and talking to her. As time progressed, Jerry and Aliison
went out to lunch on a couplé of occasions and became friends. lerry estimated that he first met Allisen about 2 months
prior,

Jerry stated that they had taken trips to several places for the aftemoon and most of the time Aliison was “pretty stable.”
One time, they were heading south and Allison got really worried and didn’t want to go home. Jerry stated that they
stopped at a hote! in Bluffton, Ohio {Comfort tnn) and spent the night. During the night, Allison couldn’t sleep and kept
“moaning.” When they got up In the morning they drove back and he dropped her off at her home in Sylvania. Jerry
initially couldn’t remember when they took the trip, but eventually stated, “I'm going to say 3 weeks ago.” Jerry advised
that they stayed at the hotel on a Wednesday (Possibly July, 8}.

Jerry stated that throughout their relationship, Allison frequently told lerry that she was hearing voices that were telling her
different things, but they never told her to harm anyone. Jerry then stated that the voices would tell her that she was in
trouble. '

Jerry stated that several days after the trip to Bluffton (Possiﬁly July 13), he was supposed to pick Allison up and take her to
a doctor’s appointment. When he arrived at 9:00 a.m. Allison’s car was in the driveway, but she never came out of the
hause. ferry tried calling and texting her, but she did not reply and he left at around 9:30a.m. lerry tried calling and texting
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Allison for the next couple of days, but did not recelve a response and assumed that she did not want to deal with him

anymore.

When | askeéd Jefry if he had any guns, he initially stuttered when responding, but evéntually said, “Only one and this is one
of the biggest. mistakes Y've made.” He then said that Allison had told him that she and her-cousin used to Bo target
shooting 2t a range. leiry further stated that Allison wantéd a gun, but was afraid that she couldn’t get one because she
had a history of being in a mental institution. lerry stated that-he didn't have any money so Allison paid for the gun, but it is
under his name. Jerry stated that Allison took posséssion of the gun after the purchase and he has been’ conicerned about it|
ever since. Jerry estimated that he bought the gun about a week before their trip to Bluffton.

Jerry stated that they purchased the gun at Adco Firearms in Sylvania but they had also shopped for a gun in Michigan.

{ recounted to Jérfy how he had said that Allison had told him that she was in big trouble. { asked Jerry if she was in trouble
with a person at which time he said that Allison told him that “they” controlled her sleep and her bowels. Jerry then
agreed that it was a bad idea for him to buy a gun for Allison. When asked whv he bought the gun for her, Jerry sald g
don’t know.”

tinformed lerry that Allison was dead and it appeared that she killed herself with the gun that he had purchased for her,
Jerry denied that Allison ever told him that she wanted to commit suicide.

| explained to Jerry that he had committed a crime by buying a gun for someone that is prohibited from purchasing or
possessing one and he replied, “| can imagine.” '

Earlier in the interview, Jerry told me that he has Parkinsan's Disease. Jerry was also aware that Allison has Multiple
Sclerosis so § asked ﬁ_lm if he sympathized with her and wanted to help her g"e't 2 gun to commit suicide? Jerry was adamant
that Allison ever mentioned committing suicide either in person or by cellular phone text message.

This Detective spoke with Lucas County Prosecutor 5. Lingo regarding this case. Prosecutor Lingo advised me to release
Jerry and forward a copy of my report to him for review.

On July 31, 2020 a preservation request was sent to Verizon Wireless for Jerry’s cell phone records pending the issuance of 3
Search Warrant.

On August 18, 2020 a Search Warrant was obtained through Lucas County Common Pleas Court for Verizon Wireless to
provide lerry's cell phone records to me. The warrant was faxed to: Cellco Partnership DBA Verizon Wireless at 1-888-667-
0026.

Investigation continues.
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DISPOSITION: DIRECTED TO PROSECUTOR

On or about September 8, 2020 | received Jerry Z_oh,n"s' Verizon Wireless phone records. The records were copied onto a
C.D. and logged into the property room.

wverizon Wireless included a note with the records that indicated that text message content was not included because the
dates requested were not within the date range that they retain. | called Verizon Wireless abaut the notation and | was
informed that toxt message content is anly retained on their servers for 3-5 days.

A limited amount of text message content was found in the documentation that Verizon sent to me. Several text messages
between terry and Allison from July 2, 2020 were found that was related to the purchase of a gun. The following

N R . . - .
a | conversation was put into chronalogical order, by Verizon time-stamp:
R
) i
? 1:12 {Allison} “Can | ask you for a huge favor? | want to buy a small pisto! offline to get my shooting back on track but it
\', needs to ship to the store and get picked up. Can | order it in your name and gwe you the money? We can pick it up next
€ s
week’
1:20 {Jerry} “Why not buy it under your own name?”
1:33 (Allison)} “long story”
1:40 {Jerry} “This might be better on face to face talk”
1:41 {Allison) “well can you meet me at secor park?”
1:42 {Jerry) "I'm not at the park im at Panera”
1:44 {Allison) “qell can we just go pick one out?”
1:45 {lerry) “Pistal?”
1:45 (Allison) “yes”
1:46 (Jerry} “Why don't you just come here and we can talk about it”
1:46 (Allison) “what Panera?” '
1:46 (Jerry) “Central”
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474 ROOKS, L; 426 ALBRIGHT. J 426 : ' 483 BOTTLES. &
D - Sy SR
OISPOSITION | A Derth of Gifender B Prosscuticn Decfrad | C Extsdifon Oenied’ | D Victin Refuses inGoopermie | € JuventeNn Cuvody | .F Crmaned by Asest - Akt
V 0SM&2020 | G CipsreavyArast~dov | H Wanard lssusd | investigation Pendicg | J indctive ¥ Unfounited’
R Report Writan S Serm U unknoam




y POLICE REPORT Frgéké' ALISON E ‘ = o

SYLVANIA TOWNSHIP CAD S
POLICE DEPARTMENT :
x . - . - . ' - PR . o . . . . . N S ry O i - — i Pm—-z u' 2
5:39 (allison) “thanks forhelping me—we might have to get a lafger caliber, we'can check out that other place sometime”

5:40 (Jerry) “Okay” .
5:59 (Allison) “We can loak into a pistol too—cocking it back is a hassel éach time.”
6:00 (Jerry) "L think it would be”

The remaining data that | received pertains to subscriber information and location data, which does ot offer any
evidentiary value as to whether or not Jerry knew that Allison was golig to take her own life.

It was determined that Allison Roebke’s cellular phone provider is Sprint. Sprint does not retain text message content
therefore; a Séafch Warrant was not obtained for her cell phone records:’

This report will be sent to The Lucas County Prosecutor's Office for review.
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8. Social Secarity Numbef /i ¢!, but will help prevemt misidontificavion) 9, Uniigiae Persorial 1dentificmion Nambér (UPIA? 1f‘appimab1e (Sce -
Instructions for Question 9.)

So-salce (e eddition 1o ethnicky, select one or more race inn 10.5. Both 10.a. and 10.b. must be auswered.)
D American Indian or Alaskn Native D Black or African American Q] White

D Hispanic or Latino

m Not Hispanic or Latino [] Asian [[] Wative Hawniian or Other Pacific Islander
11. Angwer the following ouestions by checking or marking *yes” or “ro™ in the boxes to'the right of the qlcstions. Yos | No
3 Areyou the actual fransferee/biyer of the Rrearm(s) isted on this form? Warnlng: You are not the actual transferee/buyer Tyou-
are acquiriog. the firearm(s) on behalf of another persun: 1 you ure out the actusi transferce/buyer, the leensee cannet transfor [
the firearin(s) to-you. Exceptinn: If you are picking up a repaived  firearm(s) for angther person, you arc ot reguived 1o answer 1.a. '
and may priceed to qiiestion 11.b. {See Instivetions for Questien 11.a,)
*. Are yon-under indictment of information in any court for a felony, or aity ether crime for which the judge could imptisen you for O @
move than one year? (See Instruitions for Question 11.b.) e
c. Haveyou ever beem convicted in any court of a felony, or any oiher crime for which the judge could have imprisoned you for.more .
than one year, oven 11 you received o shorter sentence including probation? (See Instructiuny for Quastion 1.0} ;
d. Areyou e fugitive from justive? (See Instructions for Question 11.d.) ] E}
€. Arc youan unlawiul user of, or addicted to. marjuana or any depressant, stimulant, narcotic druy, or any other controlled substance”
Warning: The use or possession of marijuana remalns unlawful under Federa) Iaw regardless of whether it bas been legalized or | [] p
decriminalized for medicinal or recreational purposes In the state where you reside,
f. Have you ever been adjudicated as a mental defective OR have you ever been committed to ¢ mentpl instiwtion? (Sew Inswuctions
Jor Question 1 ) D 'E
Have you been dischurged from the Armed Forces under dishonorable conditions? [ ’Q
h.  Are you subject to.u court order restraining you from harassing, stalking, or threatening your child or an intimate partner or child of
such partner? (See Instructions for Question 11.h.} | .@
i. Have you ever been convicted in any count of 8 misdemncanor crime of domesti¢ violence? (See fnstructions finr Question 11.4) O [E

12.a. Cgpuntry of Citizenship: (Check/List mure than one, If applicable. Nationals of the United States may check U.S.A.)
[ﬁumted States of America (11.5.4) D Other Country/Countries (Specifif:
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o
=

O Oi0c
ORK(EE

12.h. Have you ever regounced your United Suites citizenship?

12.c.  Areyou ap alien iltegally o anlawfully-in the United States? ‘
12d.1.  Are you an-alien who has boen sdmitted to the United States under a nonimmigrans visa? (See fasiructions for Question 2.4,
12.4.2.  1f"yes”, do you fall within any of the exceptions stated in {he instructions? - ,ﬁfﬁ\‘h\

|

13. if'you are an. ahen, record your U.S <Issiled Alien or Admission number (R4, USCISE o
Previows Editons At Obsoiete Transferchuwr Continiic'to N ATE Fora 4473.(53009)
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! certify thiit my answérs in Section A are true, eorrect, and complete, I liave read and understand the Notices, Instructions, and Defirtitiond ¢ 53 '1‘]?’ Form
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is pmmb&te  from purtha.sing ar mmmg a firearms- Lundérstand.that a persen who angwers “yes” to question 121!.1 5, prohihited from receiving or
pussessing a fiteaf, unléss the peréol-answers “yes™to quesﬂon 1242, and  provides thie docutnentation requived in 18.¢. Falso understand:
any false oral or \mﬂen statement, or exlu'bmng any fulse.or mlsrepnseuted tdentificatlon with respect to this transaction;is a crime puni&hnbh ava
felony ‘u,z;dgtglif deézayliv, and may atso violate State and/or focal taw, 1 further understand that the repetitive purchase of tirearms for the purpose of
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T——ﬁ'pe of firearm(s) to be imnsfén-ed (dwck ar mark all n’mr apply) l,.? ylf tr_nnsfer is ut a quahtying gun show or event:
@ Handygun D Long Gun D Othier Pirearm (fraine; receiver; elt. | wame of Function:
frifles or, See lnszrucnom Sfor Questian 16, J D ‘ § .
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sw:o:gum‘) City, State? ~

T8 Wentifeation (e.g, Virginia Driver s license (¥4 DL} or othigr valid gover: Fmtent-issuail photo identification,) (See Instrugiions for Question.18.a.)
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. Mofith - = -4 Day. | Yo

OUOL T RUYITZES S o |z | 7

18.b. Supp!:memal Government {ssued Documentation (if identification document does not show curyimi residence address) (Saeb:srrucugm for
Quesfmn 185) W3 ., , , R L

18.¢. E.xcepnon to the Nopmmmigrant’ Afien thxhnmn TWihe transferee/buyer answered YBS"’ 10 12.d4.2. the lmnslem!&ller must record the type of
documentation showing the exception io the prohibition and altach a copy to this ATF Farm 4473, (See Insmwnom fgrguesf?an 182,

Qucstions 19, 20, or 21 Must Be Completed Prior To The Transfef Of The Firearm(s) (See fnstriections for Questions 19, 20 and 21.)

19.a. Date the n'ansferee’sfbuyer s identifying information in Section A was 19.b. The NICS or State transaction mudmher (¥ provided) was:
trensmitted to NICS or the appropriate State agency: ‘

K

Mimith Day

7 17 loiyyzT77ex

9% The response initiolly (first) provuied bv NICS or the appropriate State | 19.d. The following response(s) washweré ater recelved from NIGS or the

gg;mcy was: spproprigie State guehcy:
Proceed [ ] Delayed {] Proceed fdusz) [] Overturned
1 Denied {The fircarm(s) may be trangerred on D Denied fdatc)

X Cuncelled f State lanw perntits (optional)] D Cancelled (date)

[] Noresponse was provided within 3 busivess days.

19.6. (Completz if applicable,) After the firearm was transferred, the following response was reccived from. NICS or the appropriste Stete agency on:
(dati. [] Proceed [} Denicd (] Cancelled

19.f. The name and Brady identification number of the NICS examinet. (Oprioral) |19.¢. Namhe of FFL Empluye¢ Completiig NICS ¢heck. (Optioralj

2

(nams) {rumber)

20. Wo NICS check was rcqmrcd because a background check was completed during the NFA approval process on the ndividual who will receive
the NFA fircarmd{s), as refiected on the approved NFA application. (See Instructions for Question 0,)

D No NICS chéck was required because the transfereefbuyer has o valid pérmil from the Seate where the transfer is to take place, which gualifies
as an exemplion o NICS. (See Instructions for Question 21.)
lg’uing State and Permit Type Date of Issvance (if amy) Expirution Date (if amyj Permit Number (i amy

Scetinn G - Must Be Complcted Personally By Transferee/Buyer

If the transfer of the firearmy(s) takes place on a diffcrent day from the date that thc transferee/buyer sigmed Section’A, the transfereefbuver must complete
Section C immediately prior 10 the transfer of the fircann(s). (See fnstructions, Sor Question 22 and 23.)

1 céitify that my answers to'the questions In Section A of this form are still true, correet, and camplete.

22." Transferee 's/Buyer’s Signature 23, Revertification Date

Trapsferor/Selter Continue to Next Page
STAPLE IF PAGES BECOME SEPARATED

N ATP Foriy 447 (5330.5)
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Section D - Must Be Compléted By Transteror /Seller Even 1 The Fircarm(s) s Not Transferred
4. 35, 36, 27, 2%,

Manufacturer and Importer (If am) (f thee Model Serial t\‘umber Type (See Instrustions. Catiber.or

waimifisctirgr and. impoiier are different, | (Y Designated) _ for Question 27; ) Gauge

the FFL must inchuie both)
var Wl | 200 =05 1 [<Volvg L

2 ! ‘
3,

4

‘Ml\’Dﬁl < By tfle Clgse.of Business Complete ATF. Form 3310.'4'For'i\lumple‘ Porchases of Handguns Within 5 3 Consecative Bustness’Days

29 Total Number of Fireanns Transferred (Please kandwrite by.printing e:g., zero,

onE; Fve, tkm €l Da noi use Rumerals)

e

30. Check if any part of this trinsaction is'a pawn redemption.
D Line Number(s) From Question 24 Abave:

31, For-Use by Licenses (See Instructions for Questivn 313

32.. Chetk il this transaction is to. faclhtam & private panty transfer.
D {Sée . Instmcnam for Question 33.).

13, Trade’corporate name and adidress of wansferorfschier and Federal Firearm License Number (Meust contain at least first three-and last,  five digits

of FEL Number XXX-XXXXX) (Hand siamp. nidy be used,)
H&i' 3 IREW?’S»’ L
{ woneoe 1
SYLV&NM,A%. USBD

G-3f-0112

o caM
Wy - ~“3ﬂﬁ$erﬁg ) ransferrmg The ¥

enrm(s‘l Must Complete Questions 33-37.

For Dented/Cancelicd Transactmns, the Person Who Completed Section B Must Complete Questions 34-36.

L certify thit: (1) [ have read and underitand the Notioes, Instructions, and Defirtitions on this ATF Furm 4473; (2) the information recurded in Sections B and D is
true; conect, and comypikete; wnd (3) this entire brunsaetion record has been compieted at my Hoerised business prémises (“Hoensed premises” tnchides business
temporarily conducted from g qualifytng gum show or event i the same State {n which the lieinsed prewises is loeited) anless this trunsaction has met the
regiuirementy of 18USC. 922(c). Unless this transaction has been dmiedormncdled, lfurﬁm-cemf\ on the basis of —(l)ﬂwmnsferee‘s’buyer’smpomm
Section A {and Section C, if applicable); (2) my vedﬂmﬂm of the idendification recorded In question 18 (and my re-verification at the time of transfer, rfSam C
way corpleted); und (3) Smmwmulawapplmlﬂemﬂmﬂrmmsbmmﬁs — it Is my hellef that it i§ nutunlnwﬂnfnrmemv:!],deﬁ\’w;n'anspomurmhmm

dispose of the fircann(s) Bstod on this form fo the 1500 identified mSccuop A.

4. T)'ansfmr’s/Scllcr 's Name (Please prinit)

36. Tmnsfutur’s'/Séllt:r’s Title 37. Dae Traasférred

<ilts T 20

Purpose of the Form: Theuformation and certificativn oa-this form are
designed so-that a-person licensed sader isusdc 923 may determine it hefshe .
e nweludly el ar deliver o ﬁrenrm 16 the persun identificd in Section A, and
to dlert the imns!‘mdbuwr of Gertiin restrictinns an the receipt and possession
of firearms. The mrd‘zmr.(;:!lcr of a firearm must determine the lswfulness of
the transaction snd maintiin proper records of the wansaction. Consequently, the
transferarfseller must be familiar with the provisions of 18 U.S.C. 921-93] and
the regulations In 27 GFR Purts 478 and 479, In determining the law fulness of
the sale or delivery of a rifle or shaigun to o resident of another Stato, the
wwissferar/seller is presumed to know the applicsble State lows end published
ardinances in bath the transferor'a/selles’s State and he transferee's/iyer s
State. (See ATF Publicstion 5300.5, State Lavy and Published Ordinances. i

Generally, ATF Porm 4473 must bs completed a3 the licensed business premises
when 8 firearm is trensfemed over-the~counter. Federal law, 18 U.S.C. 922{(c),
alfows & licensed importer, manufacturer. o7 dealer to sell a firearm to a vonti-
censee who does not sppear in pertion at the licensee’s husiness premises onfy
if the transfirec/buyer meets cortain requirements. These requirements are set
forth in section 922(t). 27 CFR 478.96(b, and ATF Procedure 2013-2,

After ﬂv: transferorselior has cmnplmcd the fircarms &mosaction, hefshe- must
malke ihe compléted, origingl ATF Form 4473 (which inclhudes the Nutices, Gen
eral Insiryctions, and Definitions), and ay supporting documents, par of hisiher
penmanient reconds. Such Forms 4473 must be retained for at leust 20 years and
after st period may be submined.to ATF. Filing tiizy be chronologicsl foy dae
of dispasiilon), alphabcnml (e of prchiaser), or nitmerieal (B srvnyac-
tion sevil nemitber), a3 king 85 afl of the transferorsiscller s completed Forms
4473 ‘wre filed ip the ssme magiier,

Page 3 of 6

FORMS 4473 FOR DENIED/CANCELLED TRANSFERS MUST BE RETAINED:
1fthe tramsfer of a fircarm i3 deniedfcancelied by NICS, or if for any other ceasgn

-the wrensfer is pot completed ofter a NICS check is initiarzd, Qe licensee must rétain

the ATT Form 4473 (o hisher revords for at teast 5 years. Forms. 4473 with respest.
o which o 251z, delivery, or mnfer did nnt fake place shall be s:-pcxmteivrewn:d
tn alphabetical (By mime of transfirve) or chrenoloiical iy date of ransfives |
certificatisn} order,

If the transferar/sélter or the ransfereeibuyer discovers that an ATF Form 4473 is
incomplate or improparly compleied afler the flrcarm has been transferred, and the
iransferariseller or the transférec/buyer wirhes to corect the omission(sjor ~ ~
m-mr(s) phatocopy the inpocurate form and make any necegsary additions or
revisions to the photocepy. The transferor/seller should onty make changes to
Sections B and . The transferee/buyer should only make changes to Séction A and
C. Whoever made the changés should imitial and date the chariges. The comrected
photocopy thould be untached to the original Form 4473 and retained as part of the
transferor's’selier’s penmanent records.

Exportation of Firearms: The State or Comumerce Depurtments may require a

firerms expustér 1o ubtain n Huense prior t export. Warning: Aoy persan who ex-

ports & firearmy withowt praper suthorization may be fined not more then 51,000,600

andéor imprisoncd for act more than 20 years. See 22 U.S.C, 2778(c).

Seetion A

The trancferecibuyer must personally complete Section A of this form and certify,
(rign) thit the answers aic s, corrast, ahd comgilets. However, if the transferee/
buyer is unable to read amdfor write, the answisrs father tan the signames) may be
completed hy eriaiher person, cwciudmb the transferarfeeller. Tovo persons (bther
Hion the mzfamra&e!!a-) raws! then sign as witnesses to the transferceSfhuyer’s.
aiiswers and signaterefcertification in qucsmm 14,

ATF Porm 3473 (5300.9)
Hevised Orwbei 2016



Order #23850 details

Payment via Cash on July 2, 2020 @, "7.13-6 pm.

General Details

Billing details

Addre;s: No billing address set.

'Email address:

Phone:
Shipping details
Address: No shipping address set.

Ruger Wrangler SN:20090541 stock-9930

22 50rd box Aguila Yellow Ammo

Discount: $0.00
Shipping: $0.00
Tax: . $11.60
Order total: $171.60

$150.00, $150.00$10.88

$5.00 5 $10.00 $0.73

f PLAINTIFF'S
ls  EXHIBIT.




